
Landelijk  NOJG-voorzitter
René  Leegte:  constructief
gesprek  met  minister
Christianne van der Wal van
Natuur en Stikstof)

DEN HAAG – De NOJG, de Federatie Particulier Grondbezit (FGP)
en de Jagersvereniging hebben vandaag (dinsdag 7 november) op
het ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij (LNV)
een ‘constructief’ gesprek gehad met minister Christianne van
der Wal (VVD, Natuur en Stikstof). Daarin is geconstateerd dat
er  in  de  discussie  rond  de  zogeheten  stelselwijziging
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voldoende ruimte is om op een open manier met elkaar van
gedachten te wisselen. Die conclusie trekt landelijk NOJG-
voorzitter René Leegte na afloop van het onderhoud.

In de bespreking werd onder meer teruggekeken op de uitspraak
in de bodemprocedure tegen de Staat der Nederlanden over het
lopende  jachtverbod  op  onder  meer  de  haas  en  het  konijn,
waarin de rechtbank in Den Haag op 11 oktober uitspraak heeft
gedaan.  De  NOJG,  de  Jagersvereniging  en  de  FPG  werden
weliswaar niet ontvankelijk verklaard, maar zijn van mening
dat er met de uitspraak van de rechter – die niet op de inhoud
van  tellingen  is  ingegaan  –  voldoende  ruimte  ligt  om  de
gesprekken op adequate wijze verder vorm te geven.

De besprekingen van vanmiddag geven aan dat die conclusie
juist is, aldus René. “Wat we hebben geproefd is dat deze
minister alle begrip heeft voor de jacht en de manier waarop
jagers zich bezighouden met natuurbeheer. Inhoudelijk mag er
met het oog op het verdere verloop in de bodemprocedure dan
niet zo heel veel zijn gezegd, we zijn wel van mening dat we
op  bepaalde  punten  iets  nader  tot  elkaar  gekomen  zijn.
Aangezien  zij  nog  een  relatieve  korte  periode  heeft  als
bewindspersoon is het van belang hoe zij de verschillende
vragen, die gesteld heeft gaat uitwerken. Er komt in elk geval
een vervolggesprek.”

 

 


